
Protokoll styrelsemöte/kvartalsmöte FM 2025-01-26 

 

 

 

§1. Ordförande öppnade mötet och hälsade 14 deltagare välkomna. 

§2. Dagordningen godkändes med 2 tillförda ärende under övriga frågor. 

§3. A: Kassören rapporterade ett överskott för 2024 på 18983 kronor, han redogjorde för 

budget inför 2025 som mötet godkände. 

      B: Inget nytt rörande webbmaster och hemsida, mötet enades om att försöka hitta 

någon kraft som ville åta sig denna uppgift. 

      C: Mötet beslutade att förutom sedvanliga kamrataftnar hålla vårfest 24/5. På förslag 

från Michael Rapp, beslutades att slopa kvartalsmöten och i stället hålla öppna 

styrelsemöten. Leif Leihed reserverade sig mot beslutet. Beslut att rekommendera 

årsmötet om stadgeändring beträffande valberedning och tidpunkt för årsmötet. 

Valberedningen väljs på årsmötet och årsmötet håll de första två månaderna i året. 

      D: Ordförande rapporterade att han representerade FM på Flottiljområdets 80 års 

firande och FMTS julavslutning. 

      E: Valberedningen rapporterade om sitt arbete inför årsmötet och konstaterade att 

man inte hittat någon ny ordförande efter avgående Ulf Ängemo. Arbetet fortsätter. 

§4. En ny medlem har tillkommit Anders Wellin. 

§5. På övriga frågor meddelade Rune Forssén att vi fått en bok i gåva från Stig Nilsson. 

Rune hade även ordnat biljetter till Eldsjälsgalan och väckte frågan om föreningen skulle 

nominera någon till galan. Ingen nominering beslutades. 

§6. Ordförande tackade och avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet: 

Ulf Ängemo 

Ordförande och tillförordnad sekreterarea 


